

اتفاقية نشر اعلان
Agreement to publish an advertisement

Date التاريخ

..... المفوض بالتوقيع الاسم التجاري

Authorized signatory Commercial name

..... رقم الهاتف العنوان

Telephone Address

عدد النشرات	نوع الاعلان	مكان الاعلان
Issues No.	Ad type	Ad. place

Dollar	Cent	سنت	قيمة الإعلان الإجمالية Gross value of ad
.....

Notes ملاحظة خاصة

..... دفعه القيمة القيمة المدفوعة

Payment value Payment value

..... استحقاق شيك رقم

Due date Cheque

General rules:

- The Finance and Business magazine reserves the right not to publish the advertisement without the need to go back to the advertiser or give him a prior warning if the content is in violation of the laws and regulations that exist in the state.
- An advertisement can't be cancelled after 14 days of publishing the issue.
- Finance and Business reserves the right to place and locate the advertisement in its inside pages.
- The above said rules is considered an obligatory contract to be executed by the advertises and Finance and Business.

شروط عامة :

- تحتفظ إدارة مجلة مال وأعمال بحقها بعدم نشر الإعلان دون الحاجة للرجوع إلى المعلن أو إعطاء أي إنذار أو إخطار مسبق إذا كانت مادة النشر تتعارض مع الأنظمة والقوانين واللوائح المعمول بها في الدولة.
- لا يمكن إلغاء الإعلان موضوع هذا العقد قبل نشر العدد بـ 14 يوما.
- تحتفظ إدارة مجلة مال وأعمال بحقها تحديد موقع ومكان الإعلان في الصفحات الداخلية.
- تعتبر البيانات الواردة أدناه بمثابة عقد ملزم تفيذه من قبل المعلن ومجلة مال وأعمال.

Customer

المعلن

Finance & Business Magazine

مجلة مال وأعمال

Name

الأسم

Name of the representative

اسم المندوب

Signature

التوقيع

Signature

التوقيع